

The Reliable Clean City Project in Queens

Learn more at conEd.com/CleanCity

We are building a resilient electric grid that connects 100% renewable energy sources, like hydroelectric energy from Canada and wind farms upstate, to transmission lines that will deliver hundreds of megawatts of reliable and renewable energy to New York City. The Reliable Clean City Project represents our commitment to transition away from fossil fuels by 2040.

Live in Queens? Here's What You Can Expect

Construction began in January 2022 and will last until summer 2023.

You may experience:

- Construction noise pollution from jack hammering, digging, and repaving the streets
- Temporary relocation of bike and bus lanes, as well as traffic detours
- Temporary loss of parking spots

Your electric service will not be affected. You'll still have the same reliable power throughout the project's duration.

We'll let you know before construction starts on your street, so you can make travel and parking arrangements ahead of time. We'll send out mail and put up signs around the neighborhood with details about how construction may affect you or your business.

We'll work as safely and efficiently as possible to minimize disruptions as we install the infrastructure to bring reliable and clean energy to Queens.





皇后区可靠的清洁城市项目

访问 conEd.com/CleanCity 了解更多信息

我们正在建立一个弹性电网,将100%的可再生能源(如来自加拿大的水电能源和北部的风力发电场)连接到输电线路,为纽约市输送大量可靠的可再生能源。可靠的清洁城市项目代表了我们的承诺:到 2040年完全淘汰化石燃料。

居住在皇后区? 您会看到以下变化

工程于 2022 年 1 月开始施工,一直持续到 2023 年夏季。

您可能会经历:

- 起重器击打、挖掘和重铺街道造成的施工噪声污染
- 自行车道和公交车道临时改道,以及交通绕行
- 暂时没有停车位

电力服务不会受影响。整个项目施工期间会照常稳定供电。

在您居住的街道开始施工之前,我们会向您发出通知,以便您提前安排出行和停车事宜。我们会发送邮件,同时会在社区各处张贴标语,详细说明施工可能会对您个人或您的业务经营造成的影响。

在安装基础设施、为皇后区引入可靠清洁能源的施工过程中,我们会尽力保证安全高效作业,尽可 能减少干扰。

